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技术数据表 

文件 No.：Q/XHCJ 076304-2014 
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STARSIL® 107 V5000-V80000 

普通粘度室温硫化硅橡胶 

概述 STARSIL® 107 V5000-V80000 中等粘度直链羟基封端聚二甲基硅氧烷。 
 

用途 
STARSIL® 107 V5000-V80000 可以用于： 

 室温硫化硅橡胶生产的原料；广泛用于建筑硅酮密封胶，工业胶，模具胶等市场。 
 

优点 

STARSIL® 107 V5000-V80000 具有下列性能： 

 

 非常好的粘度稳定性； 

 基本无嗅； 

 耐臭氧，紫外线照射和高低温的极端温度。 

 

特性 

 

性能 STARSIL® 107 

V5000 V8000 V10000 V20000 V50000 V80000 

外观 无色、透明液体 

粘度 25℃，mm2/s，约 5100 8000 10500 20100 51000 81000 

挥发分，%，150℃，3h ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 

表面硫化时间，h ≤2 ≤2 ≤2 ≤2 ≤2 ≤2 
 

 

 

 

包装 
STARSIL® 107 V5000-V80000 以 200kg 桶装，净重 190kg ；或 1000kg 箱装，净重 950 

kg ；或 20 吨的槽车装。 
 

储存与保存期限 

在+30℃以下条件下保存在原装密闭容器中，STARSIL® 107 V5000-V80000 的标准有效

期是从生产日期起 12 个月（失效日期）。请参考包装上的储存建议和失效日期。 

超过这个日期后，蓝星有机硅将不再保证产品符合销售的指标。 
 

安全 请参考 STARSIL® 107 V5000-V80000 的安全数据表（MSDS）。 

 

 

 

 

 

 

请访问我们的网站：www.lxxh.chemchina.com 

 

联系方式： 

                                         地址：中国• 江西• 永修• 星火工业园   邮编：330319 

                                         电话：+86-792-3171301       传真：+86-792-3171243 

                                            邮箱：xhcyxgs@bluestar.chemchina.com 
 

       
 

重要声明： 

 

本说明书所含信息是基于我们现有的知识及良好的信用给出的。它仅是指示性资料，并无约束性，特别是产品在使用过程中对第三方权利的损害及偏见。蓝星有机硅

保证其所售产品与销售规格相符。只有必要的先期测试才能决定一个产品是否适用于特定用途，本信息不能替代先期测试来决定产品是否适用。用户有责任保证遵守当地

立法，取得必要的使用证书及授权。用户被要求检查是否已获得本文件的最新版本，而蓝星有机硅随时准备为客户提供其它附加资料。 

 
 



  
 
 
 
 
 
 
  
 

 
 

 
 
    
 

BLUESIL FLD V5000 A2-

V80000 A2 

 

Technical Data Sheet n° 076303-2014– AUG/2018 
 

Construction 

 

Description BLUESIL FLD 48V5000 A2-80000 A2 is straight chained medium viscosity 

polymethylsilanol fluids. 
 

 

Examples  
of applications 

• Raw materials of RTV1 and RTV2. It is widely used in many areas such as caulking joint in 

construction; sealant, moulding and demoulding for rubber products. 
 

Key benefits • Excellent stable viscosity; 

• Essential odorless; 

• Resistant to ozone, ultraviolet radiation, and ultra-high or ultra-low temperature. 
 

Typical properties Properties BLUESIL FLD 48V5000 A2-80000 A2 

V5000 V8000 V10000 V20000 V50000 V80000 

Appearance Colourless transparent liquid 

Viscosity at 25℃, mm2/s, approx. 5100 8000 10500 20100 51000 81000 

Volatiles, %, 150℃, 3h ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 ≤1.5 

Surface curing time, h ≤2 ≤2 ≤2 ≤2 ≤2 ≤2 

Please note: The typical properties are not intended for use in preparing specifications. Please contact 
our local Sales Department for assistance in writing specifications. 

 

Packaging BLUESIL FLD 48V5000 A2-80000 A2 is available in drum and net weight is 190kg, in  

IBC container and net weight is 950kg, or  in tank 
 

 

Storage and shelf life When stored in its original unopened packaging at a temperature lower than +30℃, 

BLUESIL FLD 48V5000 A2-80000 A2 may be stored for up to 12 months from its date of 

manufacture (expiry date). Comply with the storage instructions and expiry date marked on the 

packaging.  

Past this date, Bluestar Silicones no longer guarantees that the product meets the sales 

specifications. 
 

Safety Please consult the Safety Data Sheet of BLUESIL FLD 48V5000 A2-80000 A2 
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Visit our website:  www.lxxh.chemchina.com 

 

Contact: 

                                          Address: Xinghuo Industrial Park, Yongxiu, Jiangxi, P. R. China   Post code: 330319 

                                          Tel.: +86-792-3171301             Fax: +86-792-3171243 

                                          Email: xhcyxgs@bluestar.chemchina.com 

 

Visit our website www.silicones.elkem.com   

 
 

 EUROPE 

Elkem Silicones France  
21 Avenue Georges Pompidou 
F69486 Lyon Cedex 03  
FRANCE 
Tel. (33) 4 72 13 19 00  
Fax (33) 4 72 13 19 88 

 

  

 NORTH AMERICA 

Elkem Silicones USA  
2 Tower Center Boulevard 
 Suite 1601 
East Brunswick, NJ 08816-1100 
United States 
Tel. (1) 732 227-2060 
Fax. (1) 732 249-7000 

 

  

 LATIN AMERICA 

Elkem Silicones Brazil Ltda. 
Av. Duquesa de Goiás, 716 
2°andar  
05680-002 Sao Paulo 
Brazil  
Tel. (55) 11 4380-6900 

  

 ASIA PACIFIC 

Elkem Silicones (Shanghai)  
Co. Ltd. 
3966, Jindu Road, Xinzhuang 
Industrial Zone, Shanghai 
Tel. (86) 21 5442 6600 
Fax (86) 21 5442 3733 

 

 
 

      

 
Warning to the users 

 
The information contained in this document is given in good faith based on our current knowledge. It is only an indication and is in no way binding, particularly as regards 
infringement of or prejudice to third party rights through the use of our products. ELKEM SILICONES guarantees that its products comply with its sales specifications. 
This information must on no account be used as a substitute for necessary prior tests which alone can ensure that a product is suitable for given use. Determination of 
the suitability of product for the uses and applications contemplated by users and others shall be the sole responsibility of users. Users are responsible for ensuring 
compliance with local legislation and for obtaining the necessary certifications and authorisations. Users are requested to check that they are in possession of the latest 
version of this document and ELKEM SILICONES is at their disposal to supply any additional information.  
 

 

http://www.lxxh.chemchina.com/
http://www.silicones.elkem.com/

